
تاج: دولت و مسئولان نگاه مثبتی 
به حضور زنان در ورزشگاه ها دارند

ورود زنـــان بـــه ورزشـــگاه ها مربـــوط به امـــروز و دیروز 
نیســـت. در ماه های گذشـــته همواره نبود زیرساخت 
در ورزشـــگاه  ها عامـــل اصلی پشـــت در مانـــدن زنان 
فوتبالدوســـت عنـــوان شـــده اســـت. مهدی تـــاج در 
روزهـــای گذشـــته در مصاحبه ای از رفع مشـــکل ورود 
زنان به ورزشـــگاه ها حرف زد و دیـــروز در گفت و گویی 
دیگـــر در ایـــن خصـــوص تأکیـــد کـــرد کـــه در برخـــی 
ورزشـــگاه های لیگ برتـــر چنین اتفاقـــی رخ می دهد. 
رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال در این خصـــوص گفت: 
»خوشبختانه مسیر این مســـأله در حال هموار شدن 
اســـت و هر کســـی هم یک مدلی به این مســـأله نگاه 
می کنـــد. بایـــد ایـــن موضـــوع را خیلـــی واقعـــی دید. 
در فوتســـال و والیبـــال در حـــال حاضر بانـــوان حضور 
دارنـــد. آنهـــا در کنســـرت ها و ســـینما حضـــور دارند و 
بایـــد در فوتبال هـــم این موضوع اتفـــاق بیفتد.« او در 
ادامه افزود: »بسیار خوشـــحالم که دولت و مسئولان 
محتـــرم بـــه ایـــن موضوع نـــگاه مثبـــت دارنـــد که ان 
شـــاالله در آغاز لیـــگ حضور بانوان از چند اســـتادیوم 
آغـــاز می شـــود. همـــه نهادها هـــم در حـــال کمک به 
فدراسیون هســـتند. در ورزشگاه های واجد شرایط ان 

شـــالله حضور این عزیـــزان اتفـــاق می افتد.«

ستاره ایرانی گزینه ارزان یونایتد

طارمی نیمه منچستری شد!
نـام مهـدی طارمـی سـتاره تیـم ملـی کشـورمان و عضـو 
باشـگاه  پورتو این روزها در کنار باشـگاه منچستر یونایتد 
مطـرح اسـت و روزانـه اخبار متعددی درباره آینده سـتاره 
ایرانـی پورتـو منتشـر می شـود. در همیـن رابطـه، سـایت 
انگلیسـی »Scores365« « بـا انتشـار پوسـتری جالـب از 
طارمـی بـا پیراهـن نیمـه منچسـتر یونایتـد و نیمـه پورتـو 
بـه اخبـار احتمـال انتقـال آقـای گل لیـگ برتـر پرتغـال 
خ پرداخـت و نوشـت:» مسـیر  بـه  اردوگاه شـیاطین سـر
ارزان تـر! منچسـتریونایتد به دنبال معاملـه ارزان قیمت 
بـرای طارمـی ماشـین گلزنـی پورتـو اسـت. سـتاره ایرانـی 
در فصـل گذشـته درخشـش بـی نظیـری بـا پورتو داشـت 
آقـای  22 گل جایـزه  بـه ثمـر رسـاندن  بـا  و موفـق شـد 
گلـی لیـگ را از آن خـود کنـد. سـویا، مارسـی و میـان 
از مشـتریان دیگـر طارمـی هسـتند.« همچنیـن سـایت 
»UtdDistrict« انگلیـس خبـر داد طارمـی بـا توجـه بـه 
خریدهـای گرانقیمـت قابـل انتظـار در تابسـتان، گزینـه 
ارزان و به صرفه ای برای شـیاطین سـرخ به شمار می آید. 
البتـه باشـگاه منچسـتر یونایتـد تنهـا مشـتری طارمـی بـه 
شـمار نمی آیـد بلکـه باشـگاه میـان و سـویا هم بـه دنبال 
جـذب سـتاره تیـم ملی ایـران هسـتند. طارمی از باشـگاه 
الهـال عربسـتان پیشـنهاد نجومـی 30 میلیـون یورویـی 
داشـت ولـی ایـن پیشـنهاد را رد کـرد. سـتاره ایرانـی قصـد 

دارد فوتبالـش را در اروپـا ادامـه دهـد.« 

ستاره سابق رئال مادرید گزینه تراکتور شد

ایسکو در حوالی تبریز!
شـایعات مربـوط بـه حضـور سـتاره های فوتبـال جهـان 
در لیگ برتـر کشـورمان نیـز کشـیده شـده اسـت، چراکـه 
سـایت »ترانسـفر مارکـت« کـه در زمینـه نقل وانتقـالات 
فوتبـال و ارزش گـذاری فوتبالیسـت ها فعالیـت می کنـد، 
در بخـش نقل وانتقـالات احتمالـی، ایسـکو سـتاره سـابق 
رئال مادریـد را در راه تراکتـور دانسـت و در پروفایـل ایـن 
بازیکـن اسـپانیایی فصـل گذشـته سـویا آمـده اسـت کـه او 
بـه احتمـال 69 درصـد بـه تراکتـور منتقـل می شـود کـه در 
صـورت رخ دادن بـه بزرگ ترین انتقال تاریخ فوتبال ایران 
تبدیل خواهد شد، چراکه تاکنون سابقه نداشته بازیکنی 
در سـطح ایسـکو کـه در حـال حاضرعضـو تیم ملی اسـپانیا 
اسـت بـه لیگ برتـر ایران بیایـد. این هافبک 31 سـاله که از 
سـال 2013 تـا 2022 بـرای مـدت 9 سـال برای کهکشـانی ها 
بـه میـدان رفـت، سـال گذشـته بـه سـویا منتقـل شـد ولـی 
تنهـا 12 بـازی بـرای سـویا انجام داده اسـت و حـالا احتمال 
دارد بـه تیمـی بیایـد کـه پاکـو خمـز هموطنـش هدایـت آن 
را برعهده دارد. البته  شـایعه شـده اسـت گزینه اسپانیایی 
تراکتـور، ایسـکو نیسـت و آلـوارو خیمنـز وینگـر از باشـگاه 
کادیـز مدنظـر خمـز قـرار گرفتـه اسـت و احتمـال دارد ایـن 

بازیکـن بـه صـورت قرضـی بـه تراکتـور ملحق شـود.

رسـمی: شـاهین توکلی مدافع فصل گذشته مس 
رفسـنجان به فولاد پیوست.

رسـمی: نیمـا انتظـاری هافبـک پیشـین هـوادار به 
مس رفسـنجان پیوسـت.

مـس  برزیلـی  باهیـا مدافـع  رسـمی: جفرسـون 
رفسـنجان با قراردادی دو سـاله به فولاد پیوسـت.
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نقل و انتقالات
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اسـتقال کـه تمرینـات خـود را از روز هشـتم 
آغـاز  نکونـام  جـواد  هدایـت  تحـت  تیرمـاه 
کـرده، از امـروز اردوی پنـج روزه ای را در هتـل 
المپیـک تهـران برگـزار می کنـد. البتـه نکونـام 
آرام  را در فضایـی  کـه تصمیـم دارد تیمـش 
آمـاده کنـد، یـک اردوی خـارج از کشـور را نیـز 
بـا  قـرار داده اسـت.  آبی هـا  کار  در دسـتور 
ایـن حـال، ایـن روزهـا اخبـاری پیرامـون نقـل 
و انتقـالات و بازیکنانـی کـه احتمـال آبی پوش 

شـدن آنهـا مـی رود، وجـود دارد.
 

دلیل حضور مطهری در باشگاه
امیرارسـان مطهـری مهاجـم اسـتقال، صبـح 
دیـروز در محـل ایـن باشـگاه حضـور پیدا کـرد. در 
همیـن راسـتا شـائبه هایی در مـورد ایـن بازیکن و 
احتمال جدایی اش از جمع آبی پوشان به وجود 
آمـد امـا گویـا مطهـری بـرای پیگیـری مطالبـات 

فصل گذشـته خود به باشـگاه اسـتقال رفته بود 
تـا با مسـئولان ایـن باشـگاه دیـدار کند.

 کار سخت برای جذب فلاح
سـامان فـاح، مدافـع پیکان بـه یکـی از مهم ترین 
اهـداف نقـل و انتقالاتـی لیـگ برتـر تبدیـل شـده و 
اسـتقال، سـپاهان و تراکتـور بـا ارسـال نامـه ای به 
باشـگاهش، خواسـتار جذب این بازیکـن آینده دار 
تیـم ملـی امیـد و بزرگسـالان شـده اند، امـا شـنیده 
می شـود خودروسـازان برای انتقال او که سـه سال 
دیگـر بـا پیـکان قـرارداد دارد، خواسـتار دریافـت 
مبلغـی بیـن 2۵ تـا 30 میلیـارد تومـان شـده اند. در 
ایـن میـان، بـه نظـر می رسـد اسـتقال کار سـختی 

بـرای جـذب فاح داشـته باشـد.
 

حسینی در آستانه بازگشت
کاپیتـان  و  وازه بـان  در حسـینی  سیدحسـین 
اسـتقال بعـد از اینکـه متوجه شـد نکونام قصد 
جـذب گلـر خارجـی را دارد، با انتشـار یک پسـت 
او در عیـن  امـا  ایـن تیـم خداحافظـی کـرد  از 
حـال هنـوز بـا تیمـی قـرارداد امضـا نکرده اسـت. 
بازیکـن  خریـد  معمـولاً  چـون  میـان،  ایـن  در 

خارجـی در ایـن پسـت ریسـک اسـت و ممکـن 
اسـت جـواب ندهـد، سـرمربی آبی هـا امـکان 
دارد بـرای بازگردانـدن حسـینی اقـدام کنـد و 
گفتـه می شـود یکـی از دلایلـی کـه حسـینی تیـم 
جدیـدش را انتخـاب نکرده هـم دقیقاً به همین 

موضـوع برمی گـردد.
 

مذاکرات برای جذب اسدی و سلمانی
یکـی دیگـر از بازیکنانـی کـه اخبـاری در مـورد 
آبی پـوش شـدنش بـه گـوش می رسـد، رضـا 
اسـدی بازیکـن فصـل گذشـته تراکتـور اسـت 
بازیکـن باعـث شـد  ایـن  امـا شـرایط سـخت 
خـود  بـه  ی  جـد شـکل  باشـگاه  ت  کـرا ا مذ
نگیـرد. بـا ایـن حـال هنـوز اسـتقال از جـذب 
اسـدی ناامیـد نشـده اسـت و گفتـه می شـود 
ادامـه  بازیکـن  ایـن  جـذب  بـرای  مذاکـرات 
دارد. ایـن بازیکـن از پرسـپولیس و سـپاهان 
هـم پیشـنهاد دارد و تراکتوری هـا هـم عاقـه به 
تمدیـد بـا او دارند. همچنین  یاسـین سـلمانی 
هافبـک سـابق سـپاهان، دیگـر بازیکنـی  اسـت 
بـا  بایـد  و  را می خواهنـد  او  کـه اسـتقالی ها 

پرسـپولیس بـر سـر جـذب او رقابـت کننـد.

 چرا آقاسی نیامد؟
 کار حضـور  عـارف آقاسـی در اسـتقال تقریبـاً 
نهایـی شـده بـود و حتی فیلمـی هم از او منتشـر 
شـد کـه بـه نظـر می رسـید بـه اسـتقال برخواهد 
گشـت اما گویا تراکتور به این بازیکن اعام کرده 
کـه به محـض عقد قـرارداد با این تیـم، 10 میلیارد 
تومـان به صورت نقد دریافـت خواهد کرد و برای 
همیـن آقاسـی ترجیح داده فوتبالـش را در تبریز 
ادامه دهد. حالا اسـتقالی ها که با اعام حجت 
کریمـی، عـارف غامی را در لیسـت مـازاد نکونام 
دیده اند، منتظرند ببینند کدام بازیکن در فصل 

آینده زوج محمدحسـین مرادمند خواهد شـد.
 

شباب الاهلی قایدی را نمی خواهد
بـه  باتوجـه  بـه نظـر می رسـید شـباب الاهلی 
عملکرد بسـیار خوبی که قایدی در اسـتقال 
از او در فصـل جدیـد لیـگ امـارات  داشـت 
اسـتفاده کند اما مسـئولان این باشگاه چنین 
تصمیمـی ندارنـد و گمانه زنی هـا حاکـی از این 
اسـت کـه قایـدی راهـی اتحـاد کلبـاء امـارات 
را  نظـر فرهـاد مجیـدی کارش  زیـر  تـا   شـود 

دنبـال کنـد.

اردوگاه آبی

برش

آرمین بازگشت
باشگاه استقلال در ادامه مذاکرات خود برای جذب بازیکنان 
مدنظر نکونام،  آرمین سهرابیان مدافع فصل گذشته گل گهر 
را با قراردادی 2 ساله به خدمت گرفت. بازیکنی که پیش از این 
هم برای آبی پوشان بازی می کرد اما در ادامه به سایپا و گل گهر 

رفت و حالا دوباره آبی پوش شده است. 

بررسی وضعیت بازیکنان مد نظر نکونام

سهرابیان ، رستم جدید  استقلال!

سپاهان: امضا کنندگان سقف بودجه به تعداد انگشتان دو دست هم نبودندسپاهان: امضا کنندگان سقف بودجه به تعداد انگشتان دو دست هم نبودند

قنبرزاده: قنبرزاده: 1010 تیم به اندازه انگشتان دو  تیم به اندازه انگشتان دو دست نیست؟!دست نیست؟!

گزارش روز

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

 قانـــون ســـقف بودجـــه بـــرای 
باشـــگاه های لیـــگ برتـــری بـــه 
چالـــش جدیـــد فوتبـــال ایـــران 
تبدیـــل شـــده اســـت، چـــرا که 
ایـــن قانون بـــا اعتـــراض برخی 
برتـــری  لیـــگ  باشـــگاه های  از 
به خصوص تیم ســـپاهان همراه 
بود. بحث ســـقف بودجه قبل از 
پایان لیگ بیســـت و دوم مطرح 
شـــد که در آن زمان باشـــگاه ها 
نســـبت به اجرای قانون ســـقف 
بودجه بشـــدت معترض بودند. 
بـــا وجود این مســـئولان مربوطه 
در تاریخ 2 خردادماه سال جاری 
جلســـه ای بـــا حضـــور مدیـــران 
عامـــل و معاونـــان باشـــگاه های 
لیگ برتری برگـــزار کردند که در 
پایان این جلســـه 10 باشگاه لیگ 
برتـــری با امضـــای صورتجلســـه 
بـــا اجـــرای  را  موافقـــت خـــود 
ایـــن طرح اعـــام داشـــتند، اما 
نماینـــدگان 6 تیم دیگـــر در این 

جلســـه غایـــب بودند.
ایـــن موضـــوع باعـــث شـــد تـــا 
باشـــگاه ســـپاهان نســـبت بـــه 
اجـــرای ایـــن قانـــون معتـــرض 

شـــود و ایـــن باشـــگاه ادعـــا کند 
که مدیـــران امضاکننده ســـقف 
بودجه بـــه تعداد انگشـــتان دو 
دســـت هم نبودنـــد. ایـــن ادعا 
بـــا واکنـــش منصـــور قنبـــرزاده 
ئیـــس  یب ر نا و  بـــود  ه  همـــرا
عضـــو  و  فوتبـــال  فدراســـیون 
کارگـــروه تدوین مقررات ســـقف 
بودجـــه بـــه »ایـــران« می گوید: 
»مـــا 16 تیـــم لیگ برتـــری داریم 
کـــه 10 باشـــگاه زیر صورتجلســـه 
را امضـــا کرده انـــد، ایـــن 10 تیـــم 
به انـــدازه انگشـــتان دو دســـت 
نیســـت! 6 تیـــم دیگـــر می ماند 
که دو تیم نفت مسجدسلیمان 
و مـــس کرمـــان بـــه لیـــگ یک 
ســـقوط کردنـــد و در آن زمـــان 
صعـــود اســـتقال خوزســـتان و 
شـــمس آذر قزوین قطعی نشده 
بود تا مدیران این دو باشـــگاه در 

جلســـه حاضر شـــوند.«
او صحبت هـــای خـــود را این گونه 
ادامـــه می دهـــد: »از ایـــن میـــان 
بـــه دلیـــل  آبـــادان  نفـــت  تیـــم 
کنســـل شـــدن پـــرواز مدیرعامل 
این باشگاه در جلســـه غایب بود 
کـــه البته پس از پایان آن جلســـه 
تماســـی با محمدحسین رحمانی 
داشـــتیم که او از موضوع ســـقف 
بودجه باشـــگاه ها بســـیار تشـــکر 
و موافقت خـــود را از این موضوع 
اعام کـــرد. نماینـــدگان تیم های 
ذوب آهـــن و ملـــوان هـــم در این 

جلســـه غایب بودند کـــه البته به 
مـــا اعام کردند به دلیل مشـــغله 
کاری نمی تواننـــد در این جلســـه 
حاضـــر شـــوند. ایـــن دو باشـــگاه 
هـــم موافقـــت شـــفاهی خـــود را 
با ایـــن قانـــون اعام کردنـــد، در 
واقـــع حاضریـــن این جلســـه 1۵ 
باشـــگاه بودنـــد، فقـــط باشـــگاه 
سپاهان می ماند که در آن جلسه 
محمدرضـــا ســـاکت مدیرعامـــل 
ســـپاهان در جلســـه حاضر بود، 
اما در اواســـط جلســـه اعام کرد 
پرواز دارد و به ایـــن دلیل امضای 
او پـــای نامـــه نیســـت. براســـاس 
44 اساســـنامه فوتبـــال،  مـــاده 
هرگونـــه دســـتورالعملی که منجر 
به امضـــای اعضای هیأت رئیســـه 

شـــود، قابلیت اجرایـــی دارد.«

هیچ کدام از باشگاه ها بجز 
سپاهان معترض نیستند

در ایـــن بیـــن یک ادعـــای دیگر 
وجـــود  بـــا  کـــه  شـــد  ح  مطـــر
لیـــگ  باشـــگاه های  موافقـــت 
برتـــری با ســـقف بودجـــه هیچ 
عددی مورد تأیید مدیران عامل 
باشـــگاه ها قرار نگرفته اســـت. 
در ایـــن صورتجلســـه مدیـــران 
بـــا مشخص ســـازی  باشـــگاه ها 
ســـقف بودجه موافقت کرده اند 
و به فدراســـیون فوتبـــال اختیار 
دادنـــد کـــه ایـــن ســـقف را تـــا 
تاریخی مشـــخص، اعـــام کند.

نایب رئیس فدراســـیون فوتبال 
این گونـــه پاســـخ ایـــن ادعـــا را 
می دهـــد: »قـــرار بـــر ایـــن شـــد 
کـــه پـــس از آن جلســـه در مورد 
قیمتی کـــه برای ســـقف در نظر 
گرفتـــه شـــده صحبت شـــود که 
البتـــه ایـــن موضـــوع مشـــخص 
شـــد و هیـــچ کـــدام از مدیـــران 
عامل باشـــگاه ها بجز ســـپاهان 
اعتراضـــی  خصـــوص  ایـــن  در 
نداشـــتند. بایـــد بپذیریـــم کـــه 
هیـــچ باشـــگاهی بیـــش از 300 
میلیارد تومان طبق اســـناد و در 
کدال درآمد ندارد. وقتی ســـقف 
بودجه برای تیم های آســـیایی و 
اول تـــا چهارم لیگ 32۵ میلیارد 
در نظر گرفته می شـــود در واقع 
بیـــش از درآمد ســـال گذشـــته 
باشـــگاه ها اســـت. پـــس منطق 
و قوانیـــن اقتصـــادی و الزامـــات 
AFC می گوینـــد که باشـــگاه ها 
باید به اندازه درآمدشـــان هزینه 
ایـــن صـــورت  کننـــد، در غیـــر 

جریمـــه خواهند شـــد.«

 قراردادهای این چنینی
 ثبت نمی شود

در ایـــن بیـــن یکـــی از اعضـــای 
کارگـــروه تدوین مقررات ســـقف 
بودجـــه کـــه نخواســـت نامش 
فـــاش شـــود، چنیـــن ادعایـــی 
ح کرد: »شـــنیده می شـــود  مطر
قرارداد رضا شـــکاری با ســـپاهان 

30 میلیـــارد تومان اســـت. قطعاً 
چنین قراردادی ثبت نمی شود. 
جـــز یـــک تیـــم تمـــام تیم های 
لیگ برتری برای اجرای ســـقف 
ی  ر همـــکا ن  کنـــو تا جـــه  د بو
داشـــتند. تیـــم اســـتقال بـــه 
بازیکنان خود اعـــام کرده باید 
مبلغ قرارداد را پاییـــن بیاورند و 
این بـــه دلیل عـــدم درآمدزایی 
باشگاه هاســـت.« در ایـــن بیـــن 
فصل نقـــل و انتقـــالات در حال 
برگزاری اســـت و ارقـــام عجیب 
و غریبـــی از پیشـــنهاد برخـــی 
تیم هـــا بـــه برخـــی از بازیکنـــان 
ح می شـــود. دیـــروز اعام  مطر
اســـتقال  باشـــگاه  کـــه  شـــد 
پیشـــنهاد 9۵ میلیارد تومانی به 
بیرانونـــد داده اســـت. این عضو 
کارگروه تدوین مقررات ســـقف 
بودجـــه در این خصـــوص اعام 
می کنـــد: »اگر اســـتقال تا این 
حد پول داشت محمد محبی و 
مهدی قایـــدی را حفظ می کرد. 
باشـــگاه اســـتقال بدهی هـــای 
زیـــادی دارد، چگونـــه می توانـــد 
چنین پیشـــنهاد بالایـــی به یک 
بازیکـــن بدهـــد. عاوه بـــر این 
بیرانوند با پرســـپولیس قرارداد 
2 ســـاله دارد. ایـــن صحبت هـــا 
و ارقـــام مطـــرح شـــده در حـــد 
حرف اســـت و هیچ باشـــگاهی 
بـــه  نمی توانـــد چنیـــن رقمـــی 

بازیکـــن بدهد.«

قنبرزاده حق ندارد درباره 
استقلال حرف بزند

نکونام: از نقل  و 
انتقالات به هیچ  

وجه راضی نیستم
جواد نکونام ســـرمربی اســـتقال دربـــاره صحبت 
منصـــور قنبـــرزاده نایب  رئیـــس دوم فدراســـیون 
فوتبال که گفته بود »نکونام حـــق اظهارنظر درباره 
ســـقف بودجه را ندارد«، به تسنیم گفت:» همیشه 
دوســـت دارم کارم را در آرامش جلو ببرم ولی بعضی 
دوســـتان نمی خواهنـــد اســـتقال آرامش داشـــته 
باشـــد. بنده به تازگی از شـــایعه ســـقف قـــرارداد 1۵ 
میلیاردی بازیکنان اســـتقال انتقـــاد کردم و گفتم 
ایـــن نـــوع اخبار بـــرای ضربـــه زدن به ماســـت ولی 
نمی دانم چرا یک مســـئول فدراســـیون باید درباره 
مســـائل داخلی اســـتقال اظهارنظر کند؟ روز اول 
گفتم اینجا هســـتم که حق هـــوادار را بگیرم. الان 
هـــم فکـــر می کنـــم آقایـــان می خواهند به هـــوادار 
و باشـــگاه اســـتقال ظلم کنند. مربیـــان رقیب ما 
گفتنـــد این طـــرح غیرکارشناســـی اســـت، آقایان 
جـــرأت نکردند جواب بدهند ولی تـــا ما یک جمله 
آن هـــم دربـــاره مســـائل داخلـــی تیم مـــان گفتیم 
ببینیـــد چطور صحبـــت می کنند. آقـــای قنبرزاده! 
با احترام، شـــما حق نداری درباره اســـتقال حرف 
بزنی. چطور می شـــود حرف های مـــن را نخوانید و 
بعد علیه اســـتقال و من حرف بزنید؟ اتفاقاً شـــما 
هســـتید که حق ندارید درباره فوتبال حرف بزنید، 
مـــن و امثال مـــن که ســـال ها خاک ایـــن فوتبال را 

خورده ایـــم باید دربـــاره  فوتبال صحبـــت کنیم.«
او ادامه داد: »آقای تاج از مدیران دلسوز هستند و 
قطعاً قصدشـــان کمک به فوتبال است ولی بعضی 
دوســـتان دیگر رنگی  بودن شـــان در فدراســـیون 
ثابـــت شـــده اســـت. از آقـــای تـــاج می خواهیـــم 
جلـــوی این مســـائل بایســـتد. فـــردا قنبـــرزاده و 
قنبرزاده هـــا هســـتند کـــه بایـــد جـــواب هـــوادار 
اســـتقال را بدهند؟! خیر؛ جواد نکونام است. اگر 
بخواهند رنگی عمل کنند قطعاً اســـتقال ساکت 
نمی نشـــیند. روز اول گفتـــم حـــالا هـــم می گویم؛ 
از حـــق خـــودم می گـــذرم ولـــی از حق اســـتقال 
و طرفدارانـــش نـــه. هـــواداران عزیـــز اســـتقال! 
همین موضوعـــات کوچک به تیم ضربـــه می زند، 
واقعـــاً چرا آقایـــان در مورد دیگر دوســـتان جوابیه 

نمی دهنـــد؟!«
نکونام دربـــاره روند نقل و انتقالات اســـتقال هم 
چنین واکنشی داشـــت: »ببینید بعضی باشگاه ها 
چـــه پول هایـــی بـــه بازیکنـــان می دهنـــد و چـــه 
ریخت وپاش هایـــی می کنند. هـــوادار ما هم توقع 
دارد. اینجا اســـتقال اســـت. ما هم بایـــد بازیکن 
بـــزرگ و باکیفیت بگیریـــم. از ایـــن وضعیت نقل 
لات  نتقـــا ا و 
به هیـــچ  
وجه راضی 
نیســـتم و باید 
به اســـتقال کمک شـــود. 
دوســـت دارم با هوادار صادق باشـــم چون 
مرا خواســـت و آمدم، حالا که هســـتم تـــا آخرین 
لحظه از باشـــگاه بزرگ اســـتقال دفـــاع می کنم، 
نمی توانم بـــه آنها دروغ بگویم، فعـــاً از رقبا عقب 
هســـتیم، از همین اول همه چیز علیه استقال و 

هوادارانش اســـت.«

 قوانین 
اقتصادی 
و الزامات 

 AFC
می گویند که 

باشگاه ها 
باید به 

اندازه 
درآمدشان 

هزینه کنند، 
در غیر این 

صورت 
جریمه 

 خواهند 
شد

عکس  : نعیم احمدی/ ايران

پاسخ استقلال به پیشنهاد ۹۵ میلیاردی به بیرانوند!
علیرضا بیرانوند دروازه بان ملی پوش 
پرسپولیس، در چند وقت اخیر یکی 
از سوژه های فوتبال ایران بوده است. 
هم به لحاظ آسیب دیدگی شدیدی که 
در بازی ایران و ازبکستان در تورنمنت 
کافا پیدا کرد و منجر به جراحی فک 
نوتیس هایی  دلیل  به  هم  و  شد  او 

که به باشگاه پرسپولیس بابت فسخ 
همین  برای  و  بود  داده  قراردادش 
احتمال فسخ قرارداد او با سرخپوشان 
حال،  این  با  شد.  ح  مطر پایتخت 
با  که  جلسه ای  از  بعد  شنبه  و،  بیر
رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس 
به  که  رسید  توافق  به  او  با  داشت، 

کارش در این باشگاه ادامه دهد اما 
دیروز ایسنا خبر داد که او یک پیشنهاد 
جدی از باشگاه رقیب دارد! بر اساس 
این گزارش، بیرانوند بعد از جلسه با 
درویش، جلسه ای با حجت کریمی 
در دفتر شخصی او برگزار کرده و در 
این جلسه پیشنهاد جدی استقلال 

به بیرانوند ارائه شده است. پیشنهادی 
که در آن کریمی اعلام کرده استقلال 
حاضر است ۹۵ میلیارد تومان بابت 
دو سال به بیرانوند بپردازد اما این 
پیشنهاد با پاسخ مشخصی از سوی 
این بازیکن روبه رو نشده است. در این 
میان اما کریمی در واکنش به این خبر 

به تسنیم گفت: »چنین چیزی صحت 
ندارد، مذاکره ای با بیرانوند نداشته و 
پیشنهادی به این دروازه بان نداده ایم. 
ما فعالیت نقل و انتقالاتی را براساس 
لیست جواد نکونام انجام می دهیم و 
تنها مطابق خواسته های سرمربی با 

بازیکنان وارد مذاکره می شویم.«


